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Poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím ve znění
pozdějších přepisů

Vážená paní,

reaguji na Vaše podání ze dne 31. 07. 2019 nazvané jako „Žádost o poskytnutí informace podle zákona
Č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím ve znění pozdějších předpisů“, které bylo na úřad
městyse Doubravice nad Svitavou doručeno dne 31. 07. 2019.

Předmětem citovaného podání je žádost o poskytnutí:
1) Kopie zápisu/zápisů ze zasedání zastupitelstva městyse, kde zastupitelstvo městyse předem

projednalo a hlasovala o schválení založení úvěru čj. 0317411449/LCD. Pokud zastupitelstvo
nejprve na jednom zasedání založení úvěru projednávalo a na dalším zasedání hlasovalo, pak
žádám o kopie obou zápisů.

2) Informace, jakým způsobem bylo založení tohoto úvěru projednáváno se zastupitelstvem a jak
bylo o tomto úvěru hlasováno, a to jmenovitě.

Na základě Vámi zvoleným postupem Vám zasílám k bodu č. 1 kopii zápisu z veřejného zasedání
Č. 04/20 17 Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou ze dne 27. 09. 2017.
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IĚSTYS
Doubravice nad Svitavou

Nám. Svobody 31, 679 11 Doubravice nad Svitavou

K bodu č. 2 Vám sděluji, že schválení přijetí úvěru pro Svazek obcí Doubravice nad Svitavou, Kuničky,
Obora a Újezd u Boskovic bylo projednáváno na zasedání č. 04/20 17 Zastupitelstva městyse Doubravice
nad Svitavou dne 27. 09. 2019. Předmětné usnesení (Č. 80/2017) bylo přijato jednomyslně, souhlas
vyjádřilo všech osm přítomných zastupitelů, ato jmenovitě Milan Hubený, Veronika Janochová, Lukáš
Juračka, Věra Kuběnová, Jana Otavová, Ladislav Štoudek. Petr Štoudek a Soňa Veselá.
Vlastimil Kocman byl řádně omluven, tedy nehlasoval.

Příloha:

Č. 1:

Kopie zápisu veřejného zasedání č. 04/20 17 Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou ze dne 27.
09. 2017.

Tímto byla na základě žádosti poskytnuta informace žadateli v souladu se zákonem č. 106/1999 Sb.,
o svobodném přístupu k informacím, v platném znění.

V Doubravici nad Svitavou 13. 08. 2019

Mgr. Jana Otavová
starostka městyse Doubravice nad Svitavou

TeL : 770 127 394, 395
Bankovní Spo)ení : KB B‘ansko, čú, :3329631/0100

ICC) : 28014.3
E-mail : doubravicesvazeksvitava.cz www.doubravce. svazeksvitavacz



ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ Č. 04/2017 ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE
DOUBRAVICE NAD SVITAVOU KONANÉHO V OBŘADNÍ SĺNI MĚSTYSE
DNE 27. ZÁŘÍ 2017

Místostarosta Lukáš Juračka zahájil 4. zasedání Zastupitelstva městyse
Doubravice nad Svitavou v 18.00 hodin a přivítal přítomné.

Místostarosta Lukáš Juračka konstato\Jal, že informace o konání zasedání byla
zveřejněna na úřední desce Úřadu městyse Doubravice nad Svitavou, a to
nejméně 7 dní přede dnem konání zasedání a dále konstatoval, že je přítomno
8 členů, zastupitelstvo je tedy schopno se usnášet.

Přítomno: 8 členů

Omluven: 1 člen (Ing. Vlastimil Kocman)

Zapisovatelky: Simona Nečasové a Jolana Pilátová

Místostarosta Lukáš Juračka konstatoval, že zápis z předchozího jednání byl
řádně ověřen a je uložen k nahlédnutí na úřadě městyse.

Návrhová komise: Věra Kuběno\Já

RSDr. Petr Štoudek

Hlasování:

Pro: 8 Proti: O Zdrželo se: O

Místostarosta Lukáš Juračka vyzvi zastupitele, aby podali návrhy na
ověřovatele zápisu o průběhu 4. zasedéní zastupitelstva městyse.

Navrženy byly: Veronika Janochové

Soňa Veselá

které vyslovily s návrhem souhlas.

Zastupitelstvo městyse DoLbavice nad Svitavou schvaluje za ověřovatele
zápisu o průběhu 4. zasedání zastupitelstva městyse: Veronika Janochová

Soňa Veselá



Hlasování:

Pro: 8 Proti: O Zdrželo se: O

Juračka — rezignace mandátu od pana Plhoně, automaticky nastupuje další
v pořadí Ing. Vlastimil Kocman, který se z dnešního zastupitelstva omluvil a slib
složí na příštím zasedání. Z tohoto důvodu se 2. bod jednání ruší.

Mgr. Jana Otavová doplnila program jednání o bod Č. 12.

Hlasování:

PRO: 8 PROTl: O Zdržel se: O

Místostarosta Lukáš JuraČka přednesl návrh pozměněného programu
zastupitelstva, který byl jednomyslně schválen.

Hlasování:

PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

PROGRAM:
1. Zahájení
2. Volba předsedy finančního výboru (vše s účinností od 1.10.2017)
3. Zpráva starostky
4. Pošta PARTNER (rozhodnutí)
5. Smlouva: Doubravce nad Svitavou — optimalizace horního tlakového pásma
6. Darovací smlouva - Čov
7. Prodej pozemku p.č. 6501 — 5 452m a pozemku p.č. 459 — 812m2 v k.ú.

Doubravice nad Svitavou (krůty)
8. Výkup pozemků - LES
9. Dotace
10. Rozpočtové opatření
11. Úvěr Svazku obcí Doubravice nad Svitavou, Kuničky, Obora a Újezd u

Boskovic — Česká spořitelna
12. Různé
13. Závěr



Ad 2) —Volba předsedy FV, přednesla starostka
Starostka — 3.7. podal rezignaci na zastupitele městyse pan Pavel Plhoň, jako
důvod uvedl zhoršení zdravotního stavu. Pan Plhoň byl zároveň předseda FV, je
proto nutné tuto funkci dosadit. Já osobně navrhuji na tento post RSDr. Petra
Štoudka. Má někdo jiný návrh?

Juračka —já navrhuji na předsedkyni FV Soňu Veselou.

Štoudek P. — předpokládám, že je to na období jednoho rozpočtu na rok 2018.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU VOLÍ PŘEDSEDOU
FINANČNĺHO VÝBORU MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU PANA RSDr.
PETRA ŠTOUDKA A TO Z ÚČINNOSTÍ OD 01.10.2017.

Hlasování:

PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: 1 (Soňa Veselá)

Ad 3) — Zpráva starostky — příloha Č. 1. — přednesla starostka

Starostka — mám tady k projednání naléhavý bod. Multikára je ve špatném

stavu. Muselo by se do ní nasypat spoustu peněz. Každý rok se do ní investovala

velká částka peněz. Nyní je polámaná hydraulika a nelze bez toho používat

sypač a zajišťovat zimní údržbu. — nám doporučil na opravu

kvalifikovanou firmu. Práce a součástky by stály asi 80 tisíc. Pokud se to

rozkryje, může oprava dosáhnout až k 100 tisícům. Je úplně shnilá kabina.

Dávám zastupitelstvu na zváženou, jestli nebude lepší koupit novou multikáru.

Na stole máte nabídku od firmy, která dováží náhradní díly a repasuje nebo

nabízí nové stroje. Nová multikára by stála 2.050 000,-Kč s DPH. Oni nám vyšli

vstříc, že bychom složili určitou část peněžních prostředků a zbytek dokryli

z příštího rozpočtu. Také by byli ochotni si vzít protihodnotou starou multinu.

Chtěla bych slyšet vaše stanovisko. Musíme jednat rychle.

Livora —tvrdí, že se tam ztrácí voda, je prasklá hlava - těsnění, dalších cca
200tis.

Kubík—je to vražda. Sklápění, hydraulika už 14 dní musíme skládat a nakládat
rukama, není to žádná sranda. To se fakt nedá. Ta multina má svoje odsloužený.
Nejvíce stál diferák.



Starostka — koupila se v roce 2012. Pořizovací cena 644 tis. Na opravách sezaplatilo do dnešního dne 364 tis. a to ještě poslední faktura není zaplacená.Náklady na opravy se neustále zvyšují. Nemohli bychom využít sypač. Jestlibudeme pořizovat novou multikáru, tak k ní pořídíme všechno nové kvůlizáruce.

Janochová — dal by se pořídit shrnovač? Aby se tím daly odhrnovat chodníky.

Kubík — to bych spíš dokoupil na ten traktůrek, ten je užší.

Veselá — zvládneme to finančně?

Starostka jsem s firmou domluvena na letošní rok na zálohu ve statisících(600-700tis.). To použijeme z letošního rozpočtu.

Livora — je to hlavně pro lidi (svozy, prosvka, lešení atd.)

Starostka — rozhodně je to důležitý a užitečný prostředek pro všechny.

Štoudek L. — bude pochopitelně vypsáno výběrové řízení s podmínkou, žedodavatel vykoupí starou M26 a umožní splátky. Musíme oslovit dodavatele anabídka třeba přijde jen jedna.

Starostka — pochopitelně se budu řídit podle směrnice o zadávání veřejnýchzakázek. Jen potřebuji dneska vědět, jestli s tím zastupitelé souhlasí.

Zastupitelé jednomyslně vyslovili souhlas s koupí nové multikáry.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍZPRÁVU STAROSTKY.

Hlasování:

PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O



Ad 4) Pošta Partner— příloha č. 2., 3., přednesla starostka

Starostka — oni potřebují do toho natlačit co nejvíce obcí.

Kuběnová — pokud to nepřijmeme, tak oni tu poštu musejí do toho roku 2025
provozovat?

Starostka — oni to musí zajistit.

Juračka — minule nám paní přece řekla, že to nemohou zrušit.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU NESCHVALUJE PŘIJETÍ
PROJEKTU POŠTA PARTNER V SOUVISLOSTI SE ZAJIŠTĚNÍM PROVOZU POŠTY

V DOUBRAVICI NAD SVITAVOU

Hlasování:

PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 5) — Smlouva — optimalizace horního tlakového pásma, příloha č. 4,

přednesla starostka

Starostka — už to měl předjednaný Pavel. V ulici U Spravedlnosti je špatný tlak

vody, musí se to zoptimalizovat. Máme plusovost ve Svazku a nemělo by nás to

nic stát, celé se to upřesní při realizaci.

Štoudek L. —jedná se o ulice U Spravedlnosti a části 28. října nahoře. Technicky

to bude tak, že se pustí přímý tlak z přivaděče.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE

SMLOUVU O ÚČASTI MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU NA FINANCOVÁNÍ

DÍLÁ „DOUBRAVICE NAD SVITAVOU — OPTIMALIZACE HORNÍHO TLAKOVÉHO

PÁSMA“.

Hlasování:

PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 6) — darovací smlouva ČOV - příloha č. 5, přednesla starostka

Starostka — jedná se o pozemek pod budovou ČOV, pozemek je ve vlastnictví

městyse. Musíme ho vyjmout z orné půdy a Svazek následně bude vpisovat do

KN budovy, které již existují a slouží Čov.



Hubený— kdy proběhla kolaudace?

Starostka — 9/2014

Hubený — nemáme ji v majetku, nemá číslo popisné, není nikde zaevidováno?
Nejde mi to do hlavy. Jakmile proběhne kolaudace, musí se to uvést do
pořádku, jak to že není vyřazeno z půdního fondu? Jak to tak mohlo
proběhnout?

Starostka — to netuším, ale je to fakt, který se musí nyní vyřešit.

Hubený— děláme něco, co mělo být dávno hotový.

Starostka — příjemce dotace je Svazek, takže to musí dát do pořádku on.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
DAROVACÍ SMLOUVU, MEZI MĚSTYSEM DOUBRAVICE NAD SVITAVOU JAKO
DÁRCEM A SVAZKEM OBCÍ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU, KUN IČKY, OBORA A
ÚJEZD U BOSKOVIC JAKO OBDAROVANÝM, NA DAR POZEMKU PARC. Č. 6588/2
O VÝMĚŘE 254Dm2 V K.Ú. DOUBRAVICE NAD SVITAVOU A POZEMEK PARC. Č.
3512/2 O VÝMĚŘE 145m2 V K.Ú. DOUBRAVICE NAD SVITAVOU. SPRÁVNÍ
POPLATEK ZA PODÁNÍ NÁVRHU NA \JKLAD DO KATASTRU NEMOVITOSTĺ
UHRADÍ OBDAROVANÝ, TJ. SVAZEK OBCÍ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU,
KUNIČKY, OBORA A ÚJEZD U BOSKOVIC.

Hlasování:

PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 7) Prodej pozemku - Krůty — přednesla starostka, příloha č. 6

Starostka — na minulém zastupitelstvu jsme schválili záměr prodeje. Jedná se o
pozemek, který je pod a okolo budovy odchovny krůt. Jedná se o firmu
BOVINEX. Pan Musil projevil zájem dořešit tuto věc do konce. Podařilo se
dojednat cenu 80,-Kč za m2 a ten pozemek 812m2 vykupujeme za 200,-Kč. Je to
pod budovou. Mělo se vybírat nájemná.. ale nedělo se tak. Proto vyšší cena, se
kterou pan Musil souhlasil. Jedná se ceikově o částku 598 560,-Kč. Předjednáno
je splácení na 2 splátky.

Hubený — od kdy podnikal?

Starostka — myslím, že od roku 2012.



Hubený—On podnikal takto dlouho na našem pozemku a neplatil nájemné, jak

je to možné?

Štoudek L. — rada se tenkrát neshodla na ceně. Většina radních měla velké oči a
nesouhlasila s navrženou cenou.

Hubený—to je zase proti zákonu.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE PRODEJE
POZEMKU P.Č. 6501, OSTATNĺ PLOCHA, O VÝMĚŘE 5452m2 A POZEMKU P.Č.
459, ZASTAVĚNÁ PLOCHA A NÁDVOŘÍ, O VÝMĚŘE 812rn2 v k.ú. DOUBRAVICE
NAD SVITAVOU, ZAPSANÝCH NA LV 10001 VEDENÉM PRO MĚSTYS
DOUBRAVICE NAD SVITAVOU U KATASTRÁLNĺHO ÚŘADU JIHOMORAVSKÉHO
KRAJE, KATASTRÁLNÍ PRACOVIŠTĚ BLANSKO, FIRMĚ BOVIMEX, s.r.o., č.p. 22,
679 02 PETROVICE, ZA CENU POZEMKŮ 436 160,-Kč ( 5 452m) A 162 400,-Kč
(812m2), celkem 598 560,-Kč ZA OBA POZEMKY. POPLATEK ZA VKLAD DO
KATASTRU A DAŇ Z PŘEVODU NEMOVITOSTÍ UHRADÍ KUPUJÍCÍ, TJ. FIRMA
BOVIMEX, s.r.o. č.p. 22, 679 02 PETROVICE.

Hlasování:

PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 8) Výkup pozemků les, příloha č. 7,8 přednesla starostka

Starostka — tento bod je zařazen z podnětu z valné hromady Lesy s.r.o. jedná se
o několik vlastníků lesních pozemků. Nabízíme jirn odkoupení, abychom náš les
zcelili. Bohužel uprostřed je největší pozemek ve společném vlastnictvím

ha — -
‚ ale je tam exekuce, takže ten nejde v současné době

odkoupit

Koudelka — před pozemkovými úpravami, kdy to bylo vedené jako ostatní

plocha, k našemu lesu přidali pásek náletového lesa (dřevin). Nechal jsem
zpracovat posudek, pak jsem obešel vlastníky pozemků, kteří mi podepsali

předběžný souhlas s koupí. Obci to přinese pořádek v dané lokalitě, může se to
tam vyřezat a vysadit nový les. Je to v lokalitě na Padělcích.

Návrhová komise:



ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE KOUPI
POZEMKŮ PARC. Č. 2748/18 — LESNÍ POZEMEK O VÝMĚŘE 34m2, POZEMEK
PARC. Č. 3013/3 — OSTATNÍ PLOCHA O VÝMĚŘE 148m2 A POZEMEK PARC. Č.3013/6 — OSTATNÍ PLOCHA O VÝMĚŘE 72m2, ZAPSANÝCH NA LV 1030,
VEDENÉM PRO PANA

‚

K.Ú. DOUBRAVICE NAD SVITAVOU U KATASTRÁLNÍHO PRACOVIŠTĚ BLANSKOVE PROSPĚCH MĚSTYSE DOUBRA\J;CE NAD SVITAVOU, ZA CENU POZEMKU20 320,-Kč. SPRÁVNĺ POPLATEK ZA PODÁNÍ NÁVRHŮ NA VKLAD DO KATASTRUNEMOVITOSTÍ UHRADÍ KUPUJÍCÍ, TJ. MĚSTYS DOUBRAVICE NAD SVITAVOU.
Hlasová ní:

PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O
Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRA\IICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE KOUPI
POZEMKU PARC. Č. 2748/19 — LESNÍ POZEMEK O VÝMĚŘE 5m2, KAŽDÝ ID.
ZAPSANÝ NA LV 1080, VEDENÉM PRO PANA

— ..._APANAL
K.Ú. DOUBRAVICE NAD SVITAVOU U

KATASTRÁLNÍHO PRACOVIŠTĚ BLANSKO VE PROSPĚCH MĚSTYSE DOUBRAVICE
NAD SVITAVOU, ZA CENU POZEMKU 400,-Kč. SPRÁVNÍ POPLATEK ZA PODÁNÍ
NÁVRHŮ NA VKLAD DO KATASTRU NEMOVITOSTĺ UHRADÍ KUPUJĺCÍ, TJ.
MĚSTYS DOUBRAVICE NAD SVITAVOU.

Hlasování:

PRO: 8 PRO1I: O ZDRŽEL SE: Q
Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE KOUPI
POZEMKU PARC. Č. 2748/20 — LESNÍ POZEMEK O VÝMĚŘE 53m2, ZAPSANÝ NALV Č. 48, VEDENÉM PRO MANŽELE _A

‚ K. Ú.DOUBRAVICE NAD SVITAVOU U KATASTRÁLNÍHO PRACOVIŠTĚ BLANSKO VEPROSPĚCH MĚSTYSE DOUBRAVCE NAD SVITAVOU, ZA CENU POZEMKU 4 240,-Kč. SPRÁVNÍ POPLATEK ZA PODÁNÍ NÁVRHŮ NA VKLAD DO KATASTRU
NEMOVITOSTÍ UHRADÍ KUPUJÍCÍ, TJ. MĚSTYS DOUBRAVICE NAD SVITAVOU.
Hlasování:



PRO: 8 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE KOUPI
POZEMKŮ PARC. Č. 3013/4 — OSTATNÍ PLOCHA O VÝMĚŘE 252m2, ZAPSANÝ NA
LV Č. 978, VEDENÉM PRO PANA

-‚

K.Ú. DOUBRAVICE NAD SVITAVOU U
KATASTRÁLNÍHO PRACOVIŠTĚ BLANSKO VE PROSPĚCH MĚSTYSE DOUBRAVICE
NAD SVITAVOU, ZA CENU POZEMKU 20 160,-Kč. SPRÁVNÍ POPLATEK ZA
PODÁNÍ NÁVRHŮ NA VKLAD DO KATASTRU NEMOVITOSTÍ UHRADÍ KUPUJÍCĺ,
TJ. MĚSTYS DOUBRAVICE NAD SVITAVOU.

Hlasování:

PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZŘ6TUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NA SVITAVOU SCHVALUJE KOUPI
POZEMKŮ PARC.t 3084/10 — OSTAWNÍ PLOCHA O VÝMĚŘE 75m2, ZAPSANÝCH
NA LV Č. 505, VEDENÉM PRO PANĺ_

-

‘, K.Ú. DOUBRAVICE NAD SVITAVOU U
KATASTRÁLNÍHO PRACOVIŠTĚ BLANSKO VE PROSPĚCH MĚSTYSE DOUBRAVICE
NAD SVITAVOU, ZA CENU POZEMKU 6 0O0KČ. SPRÁVNÍ POPLATEK ZA PODÁNÍ
NÁVRHŮ NA VKLAD DO KATASTRU NEMOVITOSTÍ UHRADÍ KUPUJÍCÍ, TJ.
MĚSTYS DOUBRAVICE NAD SVITAVOU.

Hlasování:

PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 9) — Dotace — příloha č. 9, 10, 11., přednesla starostka

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
„DOHODU O POSKYTNUTÍ DOTACE Z PROGRAMU ROZVOJE VENKOVA ČR“, VE
VÝŠI 334 116,-Kč NA POŘÍZENÍ MALOTRAKTORU PRO MĚSTYS DOUBRAVICE
NAD SVITAVOU.

Hlasování:



PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: 1 (Štoudek L.)

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRA\JICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE„ROZHODNUTĺ O POSKYTNUTÍ DOTACE“, VE VÝŠI 700 000,-Kč NA HŘBITOVNĺZEĎ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU.

Hlasování:
PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE„ROZHODNUTÍ O POSKYTNUTÍ DOTACE, VE VÝŠI 98 000,-Kč NARESTAUROVÁNÍ SOCHY SV. JANA NEPOMUCKÉHO DOUBRAVICE NADSVITAVOU.

Hlasování:
PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 10) Rozpočtové opatření č.4č. 5, příloha č. 12,13, přednesla starostka

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRA\/iCE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍROZPOČTOVÉ OPATŘENĺ MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU Č. 04/2017,KTERÉ JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování:
PRO: 8 PROTI: O ZDRŽELSE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAViCE NAD SVITAVOU SCHVALUJEROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU Č. 05/2017,KTERÉ JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.



PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 11) Úvěr ve Svazku, příloha Č. 14,15,16, přednesla starostka

Starostka —jde o vypořádání platebního výměru s penalizací od FÚ. Bylo
podáno odvolání, na podzim by mělo dojít rozhodnutí o celkové částce.
Musíme být připraveni a schopni uhradit požadovanou výši. Budeme
samozřejmě doufat v co nejmenší částku, ale musíme být připraveni i na celou
částku 26 mil. Pokud bude vydaný platební výměr, tak ten bude mít splatnost
15 dnů, do kterých to musíme uhradit. Dnes jsem dostala informaci z Čs a.s., že
úvěr byl schválený. Příští týden by měla být nachystána smlouva k podpisu.
Svazek už to projednal a dává to ke schválení i městysi.

Pokud budeme hradit celou částku, tak úvěr bude na 10 let. V usnesení je i %
podíl obou obcí. Doubravice má 76,52%, což je 19 895 200,-.Kč. Jakmile dluh
jednorázově splatíme, tak potom budeme moci požádat MF o prominutí a
snížení těchto výměrů. Jednání s bankami nebylo vůbec jednoduché. Jsem ráda,
že Čs a.s. takto zareagovala. Toto projde i zastupitelstvem na Újezdě v pátek.

Hubený—jestli budeme platit 19mil. za úvěr, ktomu úvěr za realizaci Čov, tak

to budeme jedna z nejzadluženějších obcí v ČR.

Kuběnová —jinak se to řešit nedá.

Starostka — banky neměly problém nám půjčit peníze, problém je, že to bylo na
platový výměr od FÚ.

Veselá — není to nejhorší varianta?

Kuběnová — to je luxusní úroková sazba.

Starostka — pokud nám FÚ něco odpustí, tak bance vrátíme hned např. 13mil. Je

to dohodnutý.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE PŘIJETĺ

ÚVĚRU PRO SVAZEK OBCÍ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU, KUN IČKY, OBORA A

Hlasování:
PRO: 8



ÚJEZD U BOSKOVIC OD ČESKÉ SPOŘ1TELNY a.s., VE VÝŠI 26 000 000,-Kč NAÚHRADU PLATEBNÍHO VÝMĚRU NA OOVOD ZA PORUŠENÍ ROZPOČTOVÉ KÁZNĚVČETNĚ VYČÍSLENÉ SANKCE SE SPLATNOSTÍ K 31.12.2027, ÚROKOVOU SAZBOU1 M PRIBOR + 0,20% ROČNĚ, MĚSÍČNÍMI SPLÁTKAMI OD LEDNA 2018,
ZAJIŠTĚNOU RUČITELSKÝMI PROHLÁŠENMI MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU VE VÝŠI 76,52% PODÍLU (19 895 200,-Kč) A OBCE ÚJEZD U
BOSKOVIC VE VÝŠI PODÍLU 23,48% (6 104 800,-Kč).

Hlasování:
PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 12) Různé
Starostka — podařilo se nám vykoup!t všechny pozemky pod fotbalovým
hřištěm. Bude následovat převod oachtojní smlouvou na TJ Sokol, aby si mohli
fotbalisti zažádat o dotace.

Veselá — řeší se nějak to trestní řízen ve věci Svazku?

Starostka — řeší, závěr zatím neznám.

Hubený —jednání KV, chtěl jsem přeměřit zábor plochy u Kovostavu Štěpánek.KV se chce zaměřit na výpůjčky, tak abychom toto uzavřeli.

Janochová —jak to vypadá stou točnou v Klemově?

Starostka — včera proběhla kolaudace s paní Bílou ze stavebního úřadu a nebylyžádné připomínky. Byly osazen‘ obrubnky, aby nedocházelo k zatíkání vody dozahrady Jednu cestu si můžeme odškrtnout.

Hubený — vpusti fungují, voda tam už nestéká. Kvůli tornu vlastně ani nemohl
panL Kolaudovat.

Janochová — pod vlakovým přejezdem je neustále bahno. Nedá se tam s tímněco udělat?



Starostka —jsem si toho vědoma, po každém dešti se tam udělá bahno. Zkusím
oslovit ČD, jestli by s tím něco neudělali. V srpnu byl kontrolní den na retenční
přehrážce, tak jsem hned využila situace a s panem Maršálem jsme se jeli
podívat na Klemovský potok, ale oni o čištění nemají zájem. Budou teď na
začátku října čistit Nešůrku.

Štoudek L. — tenkrát jsme byli ještě na kolaudaci koridoru s Laděm Barákem,
tam jsme se dohádali, ale oni to stejně zkolaudovali. Jediný, co se tehdy dalo
prosadit, byly přístřešky. Podchodná norma neodpovídá normě. Ten původní
násyp tam udělali oni. Už tehdy se s nimi nedalo mluvit.

Starostka — nový most do Klemova je v majetku ŘSD. Oni mohou mít pouze
v majetku dálnice a rychlostní komunikace. Oni po nás chtějí, abychom to dali
do místní komunikace a Kraj to od nás převezme. Chtějí to takto zúřadovat do
jednoho roku. Nechtějí to ani natřít, nemají na to peníze.

Štoudek L. — chtělo by to, aby to ŘSD zajistilo. Chce to kulaté razítko, tedy
znalce.

Starostka—je tam minimálně 10—15 majitelů. To se bude muset vyjmout,
rozdělit a předat. Navazuje to na naši místní komunikaci.

Kuběnová — co se děje v MŠ? Jak je to tam s úvazky? Matky si stěžují. Pokaždé
jiná učitelka.

Juračka — maminky si stěžují, ale nikdo si nebyl stěžovat ředitelce. Jsou tam
úvazky pedagogické a technické. Městys tyto peníze neřeší ani nemůže, to je
věcí ředitelky. Musíme domluvit schůzku s paní ředitelkou, proč si vlastně
maminky mezi sebou stěžují, o co přesně jde? Jde snad o to, že každý den je ve
třídě ráno jiná učitelka, děti nemají stálou paní učitelku.

Kuběnové— nechodí se s dětmi ven, neposkytují se informace.

Janochová — střídají se tam učitelky, nikdy tam není stejná.

Starostka — před dovolenou jsem to řešila, šlo o malé děti, které měly dva roky
a o počtu učitelek na vycházce. Myslela jsem si, že už je to vyřešené.
Pravděpodobně tam bude ještě něco jiného. ešení úvazku je pouze



v kompetenci ředitelky. Matky by svoji nespokojenost měly řešit s ní. Já
požádám Lukáše, aby nám domluvil s ředitelkou schůzku, následně může být i
schůzka s rodiči.

Kuběnové — rodiče říkají, že to řešit nebudou, že paní ředitelka nepřipustí
chybu, že je vše v pořádku.

Starostka — s ředitelkou si domluvíme schůzku a uvidíme, co se děje.

Biberle — kolik lidí je připojeno na kanalizaci. Od spuštění čističky se cena
stočného pořád navyšuje. Jde mi o to, abychom to neplatili i za ty, kteří nejsou
napojeni.

Starostka — část obce se připojit nemůže, Je věcí úřadu, abychom je vyzvali, a
oni nám musí být schopni doložit, jak likvidují odpad. Jednali jsme s Mikuláškem
z VASky a oni si začnou dělat kontroly a sami začnou lidi sankcionovat. Trvá to
dlouho, ale je to tak.

Biberle — nové poklopy funguji. U Olivie ie vysoký schodek, něco s tím udělejte.
Pro matky s kočárky nebo důchodce s vozíčky je to problém. Je tam vyvrácený
obrubník.

Čáp — když tam shrnujeme sníh, tak to jde špatně.

Starostka — chlapi se na to podívají a dají se tam přechodové obrubníky.

Biberle — ten ukazatel rychlosti je špatně vidět, je tam keř.

Starostka — tak se to jedině oizn.

Štoudek L. — to umístění rozhodlo DI, tak jako s přechodem.

Starostka Mgr. Jana Otavová ukončila po projednání všech bodů programu
zasedání Zastupitelstva městyse Doubra‘.iice nad Svitavou, konaného v obřadní
místnosti úřadu městyse 27.9.2017 ve 21.00 hodin.



V Doubravici nad Svitavou, dne 2. října 2017.

Zapsala Simona Nečasova ‚

Jolana Pilátová

Mgr. Jana Otavová, starostka .

Lukaš Juračka, mistostarosta

Ověřovatelé zápisu: Veronika JarioEhová

Soňa Veselá ĺ



Přijaté usnesení Zastupitetva městyse Doubravice nad Svitavou
konaného dne 27.92017

64/2017 Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou volí
předsedou finančního výboru Městyse Doubravice nad
Svitavou pana RSDr. Fetra Stoudka a to z účinností od
1. 10. 2017.

65/2017 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí zprávu starostky.

66/2017 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou neschvaluje
přijetí Projektu Pošta Parhar v souvislosti se zajištěním
provozu pošty v Doubravici nad Svitavou.

67/2017 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
Smlouvu o účasti Městyse Doubravice nad Svitavou na
financování díla ‚Doubravoe nad Svitavou — optimalizace
horního tlakového pésma

68/2017 - Zastupitelst\J‘o městy;e Doubravice nad Svitavou schvaluje
darovací smlouvu, rne íPěstysem Doubravice nad Svitavou
jako dárcem a Svazkem oocí Doubravice nad Svitavou,
Kuničky, Obora a Újezd u Boskovic jako obdarovaným, na dar
pozemku paro Č. 6588/2 o výměře 2540 m2 v k. ú. Doubravice
nad Svitavou a pozemku parc. Č. 3512/2 o výměře 145 m2
v k. ú. Doubravice. nad Sykavou. Správní poplatek za podání
návrhu na vklad do katestw nemovitostí uhradí obdarovaný, tj.
Svazek obcí Doubravice nd Svitavou, Kuničky, Obora a Újezd
u Boskovic.

69/2017 - Zastupitelstvo rněstyae Doubravice nad Svitavou schvaluje
prodeje pozemku pč. 6501, ostatní plocha, o výměře 5452
m2 a pozemku pč. 459. zastavěná plocha a nádvoří, o výměře
812 m2 v k.ú. Doubravce ad Svitavou, zapsaných na LV
10001 vedeném pro Městys Doubravice nad Svitavou u
Katastrálního úřadu Jihomc5ravského kraje, Katastrální
pracoviště Blansko, f:rmě BOVIMEX, s.r.o., Čp. 22, 679 02
Petrovice, za cenu pozemků 436 160,- Kč (5452 m2)
a 162 400,- Kč (812 m2), ceikem 598 56O- Kč za oba
pozemky. Poplatek za vklad do katastru a daň z převodu
nemovitostí uhradí kuQukcL tj. firma BOVIMEX,
s.r.o., č.p. 22, 679 02 Petrovice.



70/2017 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
koupi pozemků parc. č. 2748/18 lesní pozemek o výměře
34m2, pozemek parc. č. 301313 ostatní plocha o výměře
148m2 a pozemek parc. č. 3013/6 ostatní plocha o výměře
72rn2 zapsaných na LV 1030, vedeném pro pana

Doubravice nad Svitavou u Katastrálního pracoviště Blansko
ve prospěch Městyse Doubravice nad Svitavou, za cenu
pozemku 20.320,-Kč. Správní
poplatek za podání návrhŮ na vklad do katastru nemovitostí
uhradí kupující, tj. Městys Doubravice nad Svitavou.

71/2017 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
koupi pozemku parc. č. 2748,‘19 lesní pozemek o výměře
5m2, každý id. 1/2zapsaný na LV 1080, vedeném pro pana

pana
.‚

k.ú. Doubravice nad Svitavou u Katastrálního
pracoviště Blansko ve prospěch Městyse Doubravice nad
Svitavou, za cenu pozemku 400-Kč. Správní poplatek za
podání návrhů na vklad do katastru nemovitostí uhradí
kupující, tj. Městys Doubravice nad Svitavou.

72/2017 - Zastupitelstvo městyse Doubľavice nad Svitavou schvaluje
koupi pozemku parc. č. 2748/20 lesní pozemek o výměře
53m2, zapsaný na LV Č. 48, vedeném pro manžele

67911
‚ k.ú. Doubravice nad Svitavou u

Katastrálního pracoviště Blansko ve prospěch Městyse
Doubravice nad Svitavou, za cenu pozemku 4.240,-Kč.
Správní poplatek za podání návrhů na vklad do katastru
nemovitostí uhradí kupující, tj. Městys Doubravice nad
Svitavou.

k. ú



73/2017 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvalujekoupi pozemku parc. č. 3013/4—ostatní plocha o výměře252m2, zapsaný na LV Č. 978, vedeném pro pana.
‚k.ú.Doubravice nad Svitavou u Katastrálního pracoviště Blanskove prospěch Městyse Doubravice nad Svitavou, za cenupozemku 20.160,-Kč. Správní poplatek za podání návrhů navklad do katastru nemovitostí uhradí kupující, tj. MěstysDoubravice nad Svitavou.

74/2017 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvalujekoupi pozemku parc. č. 3084/10 — ostatní plocha o výměře75m2, zapsaný na L\J Č. 505, vedeném pro paní
—

75/2017 -

76/2017 -

77/2017-

78/2017 —

k.ú. Doubravice nad Svitavou u Katastrálního pracovištěBlansko ve prospěch Městyse Doubravice nad Svitavou, zacenu pozemku 6.000,-Kč. Správní poplatek za podání návrhůna vklad do katastru nernovtostí uhradí kupující, tj. MěstysDoubravice nad Syitavou.
.

Zastupitelstvo mětyse Doubravic ‚ad Svitavou schvaluje„Dohodu poskytnutí dotace z Progranu rozvoje vénkovaČR“, ve výši 334.116Kč na pořízení malotraktor pro MěstysDoubravice nad Svitavou.

Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje„Rozhodnutí o poskytnutí dotace“, ve výši 700.000,-Kč nahřbitovní zeď Doubravice nad Svitavou

Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje„Rozhodnutí o poskytnutí dotace“, ve výši 98.000,-Kčnaréstaurování sochy sv. Jana Nepomäckěho Doubravicě nadSvitavou

Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere navědomí rozpočtové opatření Městyse Doubravice nadSvitavou č. 04/2017, které je přílohou tohoto zápisu.

79/2017 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvalujerozpočtové opatření Městyse Doubravice nad SvitavouČ. 05/2017, které je přílohou tohoto zápisu.



80/2017 — Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvalujipřijetF úvěru pro Svažek obcí Voubravice nad SvitavouKuničky, Obora a Újezd u Boskovic od České spořitelny a.s.,ve výši 26.000.000,- Kč na úhradu platebního výměru naodvod za porušení rozpočtové kázně včetně vyčíslené sankcese splatností k 31.12.2027, úrokovou sazbou 1 M Pribor +0,20 % ročně, měsíčními splátkami od ledna 2018, zajištěnouručitelskými prohlášeními Městyse Doubravice nad Svitavouve výši 76,52 % podílu (19.895.200,-Kč) a obce Újezd uBoskovic ve výši podílu 23,48 ‚‘ (6.104.800,-Kč).

Í ‘ĺ /


